
Leerlingenraad vergadering 22-10-2024 

 

Onderwerpen: 

Vice-voorzitter 
We zijn begonnen met de speeches van Charlotte en Koen voor de positie van Vice-
voorzitter van de leerlingenraad. Daarna is er gestemd. De uitkomst van deze stemming 
is niet bepalend, maar het wordt meegenomen in het besluit van de Vice-voorzitter. 

 

Bespreking van het gesprek met de MR: Stewards 
• Vorig jaar is er een vergadering over Stewards geweest met de afdelingsleiders, 

mevrouw Zijp en mevrouw Luger, Marlene, Seb en Mare. Daar was uitgelegd wat 
het Steward-programma inhield. 

• Nadat we het hebben besproken, kwamen er vooral negatieve reacties van de 
leerlingenraadsleden, maar toch gaat het Steward-programma door, wegens 
miscommunicatie. 

 

Klassenvertegenwoordigers: 
Er is gekeken van welke klassen er nog klassenvertegenwoordigers missen en 
vervolgens zijn we dat gaan regelen. 
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